

Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2024-01-31

Styrelsens medlemmar: Vincent Andersson (Ordförande), Alfred Enoksson (Vice Ordförande), Theo Karlsson (Sekreterare), Emil Nilsson (Sportchef), Ella Maxeby (Informationsansvarig), Ludvig Magdeburg (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Viktor Saadieh (Klubbmästare), William Mårback (Studierådsordförande), Miro Ali Akbar (Studiesocialt Ansvarig)

Frånvarande: Ingen

Även närvarande: Ingen

Mötet öppnas: 12:23

1 Val av justerare

- Ludvig Magdeburg väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

- Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Mårunda

- Klubbmästare planerar inför semmelfesten vecka 6 samt planerar för event till hösten 2024.
- Sportchefen planerar inför sportverks-söket som pågår samt fixar inför skridskor på söndag 4:d februari.
- Studiesocialtansvarig har planerat inför schackturnering och ska bjuda in DV till det eventet.
- Ordförande mailar med UTN för att skicka in korrekta sektionsengagerade.
- Informationsansvarig planerar för att hänga upp merch i Skrubben tillsammans med Sekreteraren. Sekreteraren kommer också planera inför att fixa Skrubben med nya hyllor och ny TV-mount.

3.2 Information från Ordföranderådet

- Samtliga ordföranden från sektionerna hade en gemensam åsikt kring om att inte göra insamlingar för humanitära orsaker inom konflikter på grund av sektionernas politiska oberoende. De bestämde dock att fortfarande bedriva insamlingar till humanitära kriser som inte är kopplade till pågående konflikter. Rådet tog samt upp kring Orbi och GDPR och kom fram till att sektioner kommer i framtiden införa ett godkännande av sektionens GDPR då insamling av information sker under den, int Orbis.

3.3 Skrubbeninredning och TV-placering

- Styrelsen bestämde att TV:n kommer sitta över bordet men kommer byta TV:arm till en som kan dras ut och vinklas för att underlätta med att använda den till studier.

3.4 Sektionsflotte

- Sektionsflotten kommer bli sponsrad av Lars-Åke. Sista dagen för att skicka in bidrag är 7:de februari. Informationsansvarig kommer lägga ut ett till inlägg kring sektionsflotten.

3.5 Dagens Frukt

- Passionsfrukt.

4 Övriga frågor

- Funderar på att lägga upp ett inlägg kring protokoll för att sektionen ska kunna få en inblick i vad styrelsen gör.
- Planera event tillsammans med DV för internationella studenter.

Mötet avslutas: 13:12

Upprättat av: Theo Karlsson (Sekreterare)

Justerat av: Ludvig Magdeburg (justerare).